
Snättringeskolan – skolråd med föräldraföreningen 

Datum och tid: 2021-10-12 kl. 17:00 – 17:45 

Plats: Skype 

Närvarande: Snättringeskolan  Snättringeskolans Föräldraförening (SnFF) 

 Nadja Melander  Lena Bernhardsson 

 Alexandra Åkerström (Korallen) Michaela Forsvik 

 Patrik Rud (Dungen) Fredrik Mannberg 

Protokoll: Fredrik Mannberg Justerare: Alexandra Åkerström 

 

Mötesanteckningar 

Förskoleklasserna 

- Patrik berättade om hur de formar grupper och arbetar med allt som har med skolan att göra; bokstäver, 
siffror, ATA mm. Nadja fyllde i att eleverna snabbt kommer in i rutiner. 

- Skolan gör även kartläggningar ex Bornholm 
 
Åk 2 Korallen 
- Alexandra berättade hur de arbetar efter årshjulet. Lek och rörelse utomhus för närvarande. Arbetet med 

ATA fortsätter för att skapa arbetsro och trygghet. Nadja kompletterade med att skolan har som strategi 
att ha en personal som följer med årskullarna genom lågstadiet. Dels som igenkänning för eleverna, dels 
för personalens fortbildning. 

 
Rastverksamhet 
- Varje fritids har en fjärde person som har rastverksamhet vilken kan erbjuda organiserad lek samordnad av 

en vuxen. 
- Kamratstödjarna kommer också kunna leda lek för åk 3. Kamratstödjarna är elever som ansökt om att få 

vara del av uppdraget en termin åt gången. 
 
Verksamhetsinfo 
- FN-dagen: alla elever har arbetat med barnkonventionen artikel 2. Vernissage i matsalen men mingel och 

snacks vilket är mycket uppskattat 
- Coronaanpassning till vecka 44 förutom idrott som har återgått till normalläge redan nu. Efter höstlovet 

kommer skolan återuppta tvärgrupper förutsatt att inga nya restriktioner införs 
- Lärdomar från pandemin kartläggs just nu. Några exempel är:  

- Bra med avlämning och hämtning utanför lokalerna.  
- Utvecklingssamtal digitalt uppskattas för det ger ett större engagemang hos föräldrarna. 

 
Trafiksituationen 
- Största hinder i verksamheten 
- Trepartsmöte: Skolan, HUGE, Huddinge Kommun.  

- Förändringar i nutid: Lugna parken bakom Klippan har en parkering bakom och den ska anpassas för 
avlämning/hämtning. En grind ska sättas upp efter röjande av buskar och breddning av trottoar. 

- Säkra personalparkeringen genom att byta ut hinder mot annan modell med tydligare avgränsning 
från huvudentrén. 

- Även översyn över Gravyrstigen på längre sikt för att möjliggöra hämtning/lämning. 
- Förslag om cykelförbud över skolgården kom upp. Nadja tar frågan till Huddinge Kommun. 
 



IT-plattformar 
 Ingen feedback från föräldrar. Sammanställning utskickad till alla via Unikum. 
 
Äskningar 

- Fråga från skolan om att få medel beviljade för aktiviteter vid fritidshemmens dag ex hoppborg på 
skolgård eller liknande. 

- Inga invändningar från SnFF. Medskick att fylla i blankett och motivera hur det kommer alla barn till 
gagn. 


